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Hej!

Jag skulle vilja att det byggs en skateramp i förslagsvis tanto. Det skulle ge
invånarna, både unga och vuxna på Södermalm en möjlighet att få upp ögonen för
hur kul det är att skejta. Just nu finns det endast ett ställe på hela söder i björns
trädgård vilket oftast är fullt av lekande barn från lekparken.

Jag och mina kompisar skejtar på quads, dvs rullskridskor med fyra hjul. Vi ingår i
det världsomfattande communityt CIB, Chicks in bowls som skejtar och gör tricks
i ramp och bowls. Vi vill vara en förebild för tjejer som inte känner att de vågar ge
sig ut i de existerande killdominerade ramperna.

Det finns en nybyggd ramp i Telefonplan som är byggd på medborgares initiativ.
Det kryllar alltid av folk där, oavsett tid på dygnet. Mitt förslag är att en liknade
ramp sätts upp tex i närheten av streetytan i tanto. Jag tror det skulle bli succé!

Med vänlig hälsning, Susanne Lindberg
Boende på Södermalm

Bilaga 1. Medborgarförslaget
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